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הפרויקטנושא

הסיבה שבחרתי בנושא ". נייק"הנושא שבחרתי לפרויקט הוא צילום של המותג 

אני רוצה לצלם את המותג  . במיוחדנייקהזה היא שאני מאוד אוהבת מותגים ואת 

כי אני רוצה להעביר את היופי של הבגדים שלהם ולצלם בעצמי את המותג שאני  

עניין אותי להתנסות בצילום של מותגים גם כי מעניין אותי צילום  . כל כך אוהבת

אני מאוד שמחה  . אנשים בשילוב עם עיצוב חפצים ליצירת תמונה פרסומית

.  שבחרתי בנושא שמעניין אותי כי אז כל העבודה הופכת ליותר מעניינת



בנטינגבלייר 
.  כדי לעזור ללמד אותו על צילוםאיתוהקריירה של בלייר החלה בכך שאביו התיישב 

לו תשוקה לאמנות אבל כשאבא שלו הביא לו את המצלמה הראשונה שלו  היתה

אהבתי  . 'וכומכוניות , בלייר צילם קמפיינים שונים של ספורטאים. התשוקה גדלה

את העובדה שלמרות ההצלחה וההכרה שקיבל בלייר בעולם הצילום הוא עדיין  

מאמין שהמורשת החשובה ביותר שלו תהיה עזרה לצלמים אחרים להצליח  

.על הסט הוא כל הזמן דוחף את הרעיון שכולם חשובים. בקריירה שלהם



נייקכדי לקבל השראה נכנסתי לאתר של 

.והסתכלתי על הצורה שבה מצלמים שם מותגים



,  אני רוצה לצלם בגדים. נייקאני מתכננת לצלם מותגים שונים של החברה 

אני רוצה לצלם גם צילום של המוצרים  . כמה שיותר פריטים.. תיקים, נעליים

בשביל זה אני צריכה גם  . עצמם וגם צילום של אנשים לובשים את המותגים

וגם לאסוף כמה שיותר  , לתאם עם אנשים שיוכלו להיות דוגמנים בשבילי

החשש שלי הוא לא למצוא דוגמנים שיש להם בגדים של . נייקמוצרים של 

.כי צריך שהבגדים יתאימו למי שמצטלם מבחינת המידה, נייק

?ולמה? כמה? איך



1סטתכנון

לסט הראשון מאוד רציתי להביא דוגמן אבל לצערי לא הצלחתי  
כי רציתי את העזרה של המורות לצילום , למצוא אף אחד שיכל לבוא

במקום זה החלטתי  . וזה אומר שזה בזמן יום הלימודים, בסטודיו
אני צריכה רקע לבן כדי  . להתחיל בצילום של נעליים שהיו לי בבית

ומצאתי בסטודיו גם קוביות  , לצלם כמו שמצלמים מותגים בדרך כלל
.עם אותיות שאולי אפשר לשחק איתן ולצלם משהו מעניין



1סטתמונות



1סטמסקנות

בהתחלה קצת הסתבכתי עם  . הצילום בסטודיו היה מאוד מרגש וכיף
אחר כך . חזקה מדי וקשה והצל הפריע ליהיתההתאורה כי היא 

לנו שהיתהלבנה קאפהריככנו קצת את התאורה על ידי זה שהוספנו 
המשחק עם הקוביות . ואהבתי את הצילומים שיצאו, כמו רפלקטור

.והוסיף צבע לצילום, היה יפה ויצא מיוחד
–מה שהפריע לי היה שלא הצלחתי לישר לגמרי את הבד הלבן 

.ניסינו לסדר את זה עם אטבים אבל לא לגמרי הצלחנו



2סטתכנון

הצלחתי  . גם הפעם אני מתכננת לצלם בסטודיו בגדים על רקע לבן
הסתכלתי  . אז אני אצלם אותןנייקלמצוא כמה חולצות וחליפות של 

כדי לקבל רעיונות איך לסדר את הבגדים ולעצב  נייקשוב באתר של 
הפעם אני מכינה מראש את הרפלקטור כדי שימלא את  . את הפריים

.הצללים



2סטתמונות



2סטמסקנות

הצילומים הלכו בסדר אבל התבאסתי שאין לי הרבה  
בשלב מסוים חשבתי על זה שגם  . מבחר של פרטים לצלם

.  אז רוקנתי אותו וצירפתי אותו גם לסטנייקהתיק שלי של 
היה לי נחמד וצילמתי הרבה תמונות אבל בסופו של דבר  
הן יצאו קצת דומות וחשבתי שיכל להיות מיוחד אם הייתי  
תולה את החולצות על קולב או מצליחה לחשוב על דרך  

.אחרת להניח אותן



3סטתכנון

פעם  . סוף סוף מצאתי את אוסף המגנים שלי לפלאפון
שנורא אהבתי אבל בסוף נייקקניתי כמה מגנים של 

שמרתי . החלפתי פלאפון ולא היה לי מה לעשות איתם
.אותם אז עכשיו אוכל לצלם גם אותם בסטודיו



3סטתמונות



3סטמסקנות

העמדתי  . בהתחלה ניסיתי לצלם את המגנים על הבד הלבן כמו שהם
אבל לא אהבתי את מה שיצא כי הסתבכתי עם  , השכבתי אותם, אותם

בסוף החלטתי לקחת בול . הזווית צילום וזה גרם לצורה שלהם להתעוות
זה יצא הרבה יותר טוב ואהבתי  , עץ שמצאתי בסטודיו והנחתי אותם עליו

בהתחלה פחדתי שהעץ לא יתאים עם הפלסטיק אבל זה  . את התוצאה
פשוט התחלתי להניח אותם בכל מני קומפוזיציות  . דווקא יצא מעניין

.שונות וצילמתי כמה שיותר תמונות כדי לראות מה הכי יפה



4סטתכנון

בבית ספר ובחרתי איתוקבעתי ! סוף סוף מצאתי דוגמן לצילומים
במגרש בתור המקום לצלם כי אני רוצה להעביר מסר ספורטיבי 

.שמתאים למותג שבחרתי



4ט סתמונות



4סטמסקנות

צילמתי את הדוגמן שלי במגרש ואמרתי לו לרוץ מצד לצד כי  
בשביל שהתמונות לא  . רציתי לתפוס אותו בצורה טבעית יחסית

השעה שצילמנו  . יצאו מטושטשות צילמתי במהירות תריס גבוהה
מאוד חזקה והתאורה יצאה  היתהאז השמש צהרייםהיתהבה 

אהבתי את זה כי זה הציג את הדוגמן כמו ילד . קשה עם צללים
קשוח וזה התאים לפוזה שרציתי שתהיה לו כשהוא עם הבגדים  

.  במגרש בחוץ



5סטתכנון

אני מאוד ! הפעם בסטודיו, שוב צילומים עם הדוגמן שלי
מתרגשת ומקווה שהצילומים יצאו כמו שאני מדמיינת  

.  ושיראו מקצועיים כמו בצילומי דוגמנות של מותגים
לילד אז אני מקווה  נייקהצלחתי להשיג כמה חליפות של 
.שיצאו הרבה תמונות יפות ומגוונות



5סטתמונות



5סטמסקנות

מאוד נהניתי מהצילומים וצילמתי ! היה לי מדהים לצלם בסטודיו
אהבתי גם את הרקע השחור וגם את הרקע הלבן  ! המון תמונות

גם  . ואני מרגישה שיצאו לי תמונות ממש מקצועיות וטובות
שמנו מוזיקה . לדוגמן שלי היה כיף ורואים את זה ממש בצילומים

והשתוללנו ביחד והאווירה הטובה ממש גרמה לתמונות לצאת  
.טבעיות וטובות



יומני קורונה

הסתובבתי עם חברים  . בזמן הקורונה תיעדתי את מה שעשיתי
איתוקניתי אופנוע שאני מתרגשת ממנו ויצאתי . מדי פעם בחוץ

.קצת לסיבובים בזמן של הקורונה
עדיין מאוד קשה לי עם כל הנושא של הקורונה ובינתיים אני גם  
לא מגיעה לבית ספר כמעט כי אני מפחדת מזה שהקורונה לא  

.  נגמרה וככה מחזירים אותנו לנסוע באוטובוס ולשבת בכיתה
.אני דואגת להורים שלי בבית ולא רוצה להדביק אותם



יומני קורונה  
אני והאופנוע



הפרויקטהצגת



סיכום
החלטתי .כי זה מותג שאני מאוד אוהבת" נייק"הנושא בו בחרתי להתעמק בנושא המותג 

,  ובצורה שהחברה עובדת מבינת הצילומים והדוגמנים למוצרים, להתמקד במוצרים ובמותג
איזה רקע . איך ואיפה למקם את המוצר ואיזה תאורה לתת לו-וגם מבחינת העיצוב של הסט 

.מתאים כדי שהמוצר יבלוט ויצא טוב

שתופסת את העין  , מעניינת, רציתי והצלחתי ללמוד איך יוצרים צילום מותג בצורה מושכת
.בזכות זה התמונות שלי יצאו מעניינות ויפות. ועושה חשק לקנות אותו

אני מרוצה מהתמונות שיצאו אבל קצת התבאסתי מזה שלא הספקתי לצלם עוד בגלל  
ושיהיו לי עוד הרבה תמונות בחוץ  , רציתי מאוד לצלם עוד סטים עם עוד דוגמנים. הקורונה
אם היה לי עוד זמן הייתי משפרת את הסטים שכבר צילמתי ומוסיפה עוד צילומים  . ובסטודיו

.מיוחדים אולי עם עוד אביזרים
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